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Van de redactie

Voor u ligt de december 2011 editie van

het Contactblad voor CDA leden in

BorgerOdoorn.

De voorzitter gaat in zijn inbreng

uitgebreid in op de huidige toestand

binnen het CDA en op de

toekomstperspectieven die nu binnen

het CDA worden uitgewerkt.

U leest van alles over een

Identiteitscommissie en een Strategisch

Beraad. Lezen dus.

Vanwege het vertrek van de huidige

voorzitter vindt u in dit blad een oproep

om u kandidaat te stellen om voorzitter

CDA BorgerOdoorn te worden. Dit moet

u doen of zeker eens over nadenken!

U vindt in deze editie een verslag van de

Najaarsledenvergadering die gehouden

is op 9 november 2011 in Valthe. Goed

om even te lezen als u daar niet geweest

bent.

De secretaris heeft natuurlijk weer even

beschreven wat er zoal de bestuurstafel

is gepasseerd en wat er de komende

maanden de bestuurstafel zal gaan

passeren.

In dit nummer vindt u een stukje uit het

gemeentenieuws over het meelopen van

Frits Alberts met een WMO consulente.

Frits geeft aan dat dit zeer nuttig is

geweest en dat hij weer wat geleerd

heeft.

De fractie voorzitter Roelof Tuin heeft

zijn Beschouwings betoog van de

Gemeentelijke Begroting 2012 ook op

laten nemen in dit nummer. Ook altijd

goed om dit even te lezen.

Als laatste vindt u een verslag van een

werkbezoek wat CDA BorgerOdoorn

heeft gebracht aan Attractiepark

Drouwenerzand in Drouwen.

Al met al denkt de redactie dat het weer

een  interessant stukje Contactblad  is

geworden wat zeker de moeite waard is

om het even te lezen.

Veel leesplezier gewenst!

Ook de redactie wenst u allen Goede

Kerstdagen en een Gelukkig Nieuwjaar

Ifonna en Bert van Maanen,

Redactie.
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Van de voorzitter

Geloof in de toekomst

Eens per maand presenteer ik het

klassieke programma op de

dinsdagavond van RTV BorgerOdoorn.

Vrijwilligerswerk  bij  een  lokale

activiteit, dat ook door de gemeente

wordt gesteund. Er is veel

vrijwilligerswerk  te  doen.  Belangrijk,

omdat het vrijwilligerswerk wel het

cement van de samenleving wordt

genoemd. Bijna iedereen doet wel

vrijwilligerswerk  op  velerlei  terreinen:

in de kerk, in de politiek, in de sport, in

de cultuur, in de school, in de buurt,

enz. Dit geeft je voldoening, levert je

sociale contacten op en je draagt bij

aan de samenleving.

Politiek bestaat voor een belangrijk

deel  uit  vrijwilligerswerk.  Zonder

vrijwilligerswerk  kan  de  politieke

organisatie niet bestaan, ook niet  in

BorgerOdoorn. Wij zijn blij met  ieders

inzet.

Maar even belangrijk  is dat  inwoners

stemmen of lid worden. We zien dat het

politieke  landschap  drastisch  is

gewijzigd. (Vandaag is er een politieke

meerderheid in de 2e kamer voor het

verbieden van gewetensbezwaarde

ambtenaren). Het is niet meer

vanzelfsprekend hoe je stemt. Het CDA

staat er op dit moment niet goed voor in

de peilingen. Elf zetels  in de peiling

voor de 2e kamer is wel erg

teleurstellend. Dit moet veranderen in

positieve zin! Allereerst moet het CDA

zich hervinden en aansprekend worden

voor een breed kiezersvolk. Daar zijn we

als CDA hard mee bezig. Drie thema’s

worden op landelijk niveau besproken.

Het gaat om de structuur van ons CDA,

de cultuur van ons CDA en de

boodschap  van ons CDA.

Toekomstgericht  zijn.

De commissie onder  leiding van

Jacobine Geel heeft bijeenkomsten in

het land gehouden. Tijdens deze

bijeenkomsten werd gesproken over de

uitgangspunten. Waar staat het CDA

voor en wat betekenen de

uitgangspunten in de 21ste eeuw?

Kortom nieuwe woorden en nieuwe

beelden.

Het is tijd voor het CDA om de slag te

maken  naar  de  inhoudelijke  discussie!

Het Strategisch Beraad zoekt, in de

aanloop naar een volgend

verkiezingsprogramma, de thema’s die

voor Nederland belangrijk zijn op  lange

termijn, en naar een herkenbare rol

daarbij voor het CDA. Het gaat om groei

en vernieuwing, maar ook om

gemeenschap, om mensen.

 De werkgroep Organisatie heeft zich

gebogen over de mogelijke

aanpassingen  in  de  bestuurlijke

structuur van de partij. Een

netwerkpartij met  idealen  is  daarbij  als

uitgangspunt gekozen.  Omvorming tot

een dergelijke netwerkpartij betekent

dat er een duidelijk onderscheid wordt

aangebracht tussen inhoud en

organisatie  in de partij. De  inhoud

wordt door de leden bepaald en het

organisatiebestuur  is  verantwoordelijk

voor de organisatie.

Ook is het belangrijk dat er volgend

jaar een duidelijk politieke gezicht
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Van de   bestuurstafel
komt. Dit is nu niet duidelijk.

Peetoom, Verhagen en Haerma Buma

zijn de landelijke gezichten. En onze

boodschap komt  niet helder over het

voetlicht.  Kortom er is nog veel te

doen, met het oog op de toekomst.  Ik

zou willen zeggen doe, denk mee en

haakt niet af! Geen doemdenken. We

hebben iedereen nodig. Er zijn

mogelijkheden genoeg om je stem te

laten horen. Er is werk aan de winkel

(en in de samenleving). Blijf geloven

in de toekomst, ook voor een

(vernieuwde) christendemocratie.

We lopen tegen het eind van het jaar

2011. Kerst staat voor de deur, de tijd

van bezinning en verwachting en

hoop voor de toekomst . Ik wens

jullie gezegende Kerstdagen en  een

voorspoedig  Nieuwjaar.

Ik wil graag afsluiten met een kort

gedicht van Inge Lievaart.

Jan Top,  voorzitter

De bestuurstafel op onze gebruikelijke

vergaderlocatie  in het Dorpshuis  in Valthe
is ook de afgelopen maand weer goed in

gebruik geweest. Niet dat we hier altijd

voltallig zijn maar het wordt er niet

ongezelliger op. We hebben immers weer

een nieuw bestuurslid en ook nog een

vrouw. Riëtte Wollerich  is naast Carina

Sturing de tweede vrouw in onze

bestuursgelederen en dat brengt toch wel

wat leven in de brouwerij. Nu is de

brouwerijketen ( het CDA) landelijk wel een

beetje van slag maar met enthousiaste

mensen is het altijd weer goed werken en

dat sterkt ons vertrouwen in de toekomst.

Wat dat betreft hulde aan deze vrouwelijke

bestuurders.

Op 9 november hebben we onze

Najaarsledenvergadering gehouden. Er

waren toch weer een stuk of 25 leden op
afgekomen, ook nu weer een gemengd

gezelschap. Door omstandigheden moest de

gastspreker het helaas laten afweten maar

dit werd weer helemaal goedgemaakt met

informatie vanuit de fractie van CDA

BorgerOdoorn.

Elders in dit Contactblad vindt u een kort

verslag van deze ledenvergadering.

In de bestuursvergadering van 26 oktober

2011 moesten we als bestuur wel even

slikken toen Jan Top aankondigde om er nu

toch echt als voorzitter mee te gaan

stoppen. Jan wil graag op de komende

Jaarvergadering  in maart 2012 afscheid

nemen als voorzitter.

Dat betekent dat het bestuur op zoek is naar

een nieuwe voorzitter. Elders in dit blad

vindt u een oproep om uw bestuurlijke
kwaliteiten ter beschikking te stellen als

voorzitter CDA BorgerOdoorn. Het bestuur

zou graag een daadkrachtig enthousiast

jong mens willen ontmoeten die de Christen

Democratie in BorgerOdoorn een warm

hart wil toedragen door voorzitter te willen

worden.
In ons niet aflatend enthousiasme heeft het

bestuur op 25 november een werkbezoek

gebracht aan Attractiepark Drouwenerzand

in Drouwen. Opnieuw troffen we daar een

gedreven ondernemer aan die ons gastvrij

ontving en ons een geslaagde middag heeft

bezorgd waar we ook weer veel geleerd

hebben hoe je als politieke partij van de

samenleving kan leren en hoe je de

samenleving moet dienen.

We kijken als bestuur ook uit naar die

zaken die er landelijk in het CDA

plaatsvinden. Het  identiteitsberaad onder

leiding van ds. Jacobine Geel, het

Strategisch beraad onder leiding van

AartJan de Geus enz. enz. Allemaal zaken

die belangrijk zijn voor de toekomst van het

CDA.
We hebben als bestuur besloten om in de

volgende bestuursvergadering eens na te

gaan denken hoe we onze PR in Borger

Odoorn kunnen verbeteren. Wat kunnen we

doen om al die zaken die we, over het

algemeen, goed doen beter over te brengen

bij de kiezer? Wij hebben als bestuur sterk

het idee dat we ons nog beter kunnen

verkopen en als dat kan dan moeten we dit

niet nalaten. Zo moeten we mogelijk meer

gebruik gaan maken van onze website en de

sociale media. Allemaal ideeën waar we de

7de december eens over gaan brainstormen.

In een volgend nummer van dit Contactblad

zullen we zeker terug komen op deze

bestuurlijke beraadslagingen.

Namens alle andere bestuursleden en
natuurlijk ook namens de fractie en de

wethouder wil ik u Goede Kerstdagen

een Gelukkig Nieuwjaar wensen.

Bert van Maanen,

Secretaris CDA BorgerOdoorn.

De toekomst is al gaande,

lokt ondanks tegenstand

ons weg uit het bestaand

naar eens te vinden land.

De toekomst is al gaande,

verborgen en gezien,

een stem die te verstaan is,

een God die draagt en dient.

De toekomst  houdt ons gaande,

voert ondanks tegenstand

ons uit het doodsbestaand

naar nieuw, bewoonbaar land.
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Het CDA is content met de

nieuwe layout van de

begroting en wil hierbij de

organisatie een compliment

geven hoe deze tot stand is

gekomen. Ook heeft het CDA

geconstateerd dat we t.a.v.

de  overzichtelijkheid en

transparantie er nog niet

zijn. Ook de toerekening van

kosten laat nog te wensen

over. We verwachten dan

ook dat hier belangrijke

stappen in worden

ondernomen.

Ten aanzien van de inhoud

van de programmabegroting
het volgende:

Om onderaan de begroting te

beginnen, wordt het

resultaat in 2012 begroot op

€. 86.000 negatief. Dit tekort

is volgens het CDA  te

overzien.

Daarnaast  zijn  er  ook

ontwikkelingen die het CDA

zorgen baart. In de inleiding

van de programmabegroting

wordt hier ook melding van

gemaakt. De demografische

ontwikkeling,

decentralisatie op het

gebied van AWBZ, de

jeugdzorg en de Wet Werken
naar Vermogen zijn

onderwerpen die de

begroting en de

meerjarenbegroting sterk

kunnen beïnvloeden.

Het CDA vraagt het college daarom,

om de raad regelmatig te informeren

hoe de decentralisatie haar

uitwerking zal krijgen binnen onze

gemeente.

Het CDA kan instemmen met de nieuwe

werkwijze van de WMO, maar willen

wel een signaal afgeven dat dit niet

ten koste mag gaan van de

problematiek en de ontwikkeling in de

sociale  zekerheid.

Het komende jaar en ook de jaren erna

zullen overheidsmaatregelen op ons

af komen die mensen treffen. Mensen

die vaak in kwetsbare posities zitten.

Ook de gemeente wordt

verantwoordelijk voor een aantal
overhevelingen van het Rijk, te weten:

de dagbesteding en de begeleiding uit

de AWBZ gaat naar de WMO, de

Jeugdzorg en de Wet Werken naar

Vermogen. Alles bij elkaar een

opeenstapeling van wetten en

maatregelen die met minder geld of

efficiencykorting  in  uitvoering  zullen

komen.

In het algemeen zullen chronisch

zieken, gehandicapten en mensen met

een uitkering veel bezuinigingen

tegelijkertijd te verwerken krijgen. Het

CDA is een sociale partij en wil

voorkomen dat de mensen, die vaak al

in een kwetsbare positie verkeren,

dubbel worden geraakt. Wij pleiten

ervoor om mensen met een laag
inkomen, die getroffen worden door

meerdere bezuinigingen ( de

zogenaamde stapeling ),  tegemoet te

komen.

Tevens stelt het CDA vast dat de

ontwikkeling van het gemeentefonds,

en dan vooral de opgenomen

jaarlijkse  korting  van  €.  600.000,

minder nadelig dan wel positief

uitvalt. Hierdoor kan in de begroting

een structureel budget van €. 500.000

voor incidentele uitgaven worden

opgenomen. Het CDA vindt dit een

gunstige ontwikkeling.

Tenslotte de belastingmaatregelen.

Dit stuit bij het CDA op bezwaren. Er

wordt voorgesteld de belastingdruk

met 3,92% te verhogen. Hiervan is

0,93% voor de kostenstijging van

Afvalstoffenheffing.

Vorig jaar heeft het CDA met succes de
belastingverhoging  van de

Afvalstoffenheffing weten te

voorkomen door de opbrengst van het

gescheiden plasticafval te verwerken

in de Afvalstoffenheffing. Het CDA stelt

voor meer inzicht te krijgen in de

kosten en opbrengsten  van het

inzamelen van plastic afval en de

daarbij behorende relatie  in de

Afvalstoffenheffing. Ook de burger wil

immers graag weten wat de

inspanning  van  afvalscheiding  hem of

haar oplevert.

Beschouwing      Begroting 2012 in de raad door

   CDA      fractievoorzitter Roelof  Tuin
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Om 19.45 uur staat de koffie klaar en

langzaam lopen, al kennismakend en

converserend, de CDA leden van Borger

Odoorn de vergaderzaal binnen.

Om 20.00 uur opent de voorzitter de

vergadering met een gedicht van Hans

Bouma en geeft aan welke leden zich

hebben afgemeld en welke leden hebben

aangekondigd wat later te komen.

De voorzitter geeft aan dat het CDA er op

dit moment niet goed voorstaat, in ieder

geval niet in de peilingen. De

samenwerking met de PVV valt ons

moeilijk en ook de emoties rond de

situatie van Mauro doen de partij geen

goed.

Toch, zo vervolgt hij, gebeurt er veel. Er is

een Identiteits commissie onder leiding

van Jacobine Geel actief, er is een

Strategisch Beraad gaande onder leiding

van AartJan de Geus en er zijn nodige

andere beraadslagingen in het land.

De voorzitter geeft aan dat hij vanavond

toch maar eens wil beginnen om met de

aanwezige door te nemen hoe ver wij in

BorgerOdoorn zijn gekomen met de

realisatie  van  ons

Verkiezingsprogramma. Hij kan niet

anders als constateren dat 85% van alle

verkiezings beloften die door de coalitie

zijn gesleurd ook  inderdaad  zijn

geïmplementeerd.

De aanwezige raadsfractie kan niet

anders als beamen dat dit inderdaad zo

blijkt te zijn en we zijn nog maar

anderhalfjaar onderweg. Dat  is  natuurlijk

een prachtig resultaat.

De voorzitter geeft Ankie Huijing het

woord om iets te vertellen over haar werk

als fractieassistent. Ze houdt een

enthousiast betoog over alles wat ze mag

en kan doen: stukken lezen, mee

vergaderen en soms zelfs het woord

voeren. Ook geeft ze haar mening over

hoe er tegen een vrouw in de politiek

wordt aangekeken. Zo geeft ze aan dat ze

vooral inhoudelijk wordt beoordeeld en

dat doet haar goed. Ze heeft het uitermate

goed naar haar zin.

We houden een pauze met koffie en thee

en er wordt veel onderling bijgepraat.

Na de pauze vertelt Harko Braam over zijn

ervaringen en actuele zaken in de lokale

politiek.

Als eerste moet je je oriënteren hoe het

CDA gedachtegoed zo goed mogelijk over

het voetlicht moet brengen, als tweede

moet je er achter komen hoe je de burger

weet te vinden voor alle uiteenlopende

zaken en als derde wil hij iets vertellen

over de masterclass die hij gevolgd heeft

om je beter te laten informeren door de

ambtenaren.

Hij geeft aan dat het heel vreemd vindt

dat veel mensen het nodig vinden Harko

te vragen of hij het nog wel naar zijn zin

heeft in het CDA. Dat is toch een

overbodige vraag als je elke dag in de

weer bent voor je kiezers en je partij.

Hij wordt ook regelmatig gevraagd of hij

niet iets kan doen aan zaken die volgens

de klagers in de gemeente niet goed

zouden verlopen. Veel mensen voelen zich

door ambtenaren onheus behandeld en

vinden bij Harko de klaagmuur.

Uit de zaal wordt vastgesteld dat de mens

steeds mondiger is geworden en in dat

verband wordt gevraagd of het nu steeds

dezelfde klagers, of een zelfde groep

klagers, zijn of dat het telkens weer anderen

zijn. Harko kan in dat verband niet

aangeven dat het een bepaalde groep of

notoire  klagers  zijn maar er  zijn natuurlijk

wel repeterende klagers bij. Er zijn veel

klachten over bejegening en afhandeling

van zaken aan het loket van de gemeente.

Er volgen enkele voorvallen die door hem

zijn opgepakt en waar hij de laatste weken

mee bezig is geweest. Verder vertelt hij het

één en ander over de masterclass die hij

gevolgd heeft en wat hij daaraan heeft om

informatie van de ambtenaren los te

krijgen.

Hij vertelt vervolgens wat over zijn

ervaringen in de Rekenkamer en een
halfjaarlijks overleg met de WMO raad.

Vervolgens komt Roelof Tuin, de

fractievoorzitter, aan het woord die het

e.e.a. uitlegt over de beraadslagingen rond

de landbouwwegen in BorgerOdoorn. Het

gaat over de verdeling van de

onderhoudskosten, deels uit de begroting

voor de landbouwegen en deels ook uit de

begroting voor toerisme.

Verder geeft de fractievoorzitter aan dat er

een discussie komt over de winkeltijden

verordening en natuurlijk over de

gebiedsvisie Windenergie die eerdaags uit

zal komen.

Hij legt uit hoe de CDA fractie staat in dit

vraagstuk over dit Windpark. Het CDA is

niet tegen een windpark maar voelt niets

voor het voorgestelde aantal en wil ze niet

te veel  geconcentreerd. Het CDA wil er

minder als voorgesteld en beter verspreid

over het gehele gebied. Bovendien vindt het

CDA dat de burger er bij betrokken moet

worden.

Er wordt nog enige tijd over deze zaak

gediscussieerd.

Verder vertelt Roelof het e.e.a. over de

begroting van 2012. Het tekort ten

opzichte van de gemeentelijke begroting

2012 blijkt  verwaarloosbaar en  in de

meerjarenbegroting zullen de tekorten

verdwijnen en ziet het er zeker niet slecht

uit.

Het budget voor hulpverlening bij

schulden en uitkeringen wordt aangepast

maar het uitgangspunt wordt nu wel dat

je als uitkeringsgerechtigde niet krijgt

waar je recht op hebt maar dat je krijgt

wat je nodig hebt. Uiteraard is er een

commissie  ingesteld die deze  indicatie

verzorgt. Dit is een echte verbetering die

op de lange termijn besparend werkt.

Verder deelt hij nog even mee dat de WZO

op huizen per duizend Euro waarde nog

wel omhoog zal gaan. Daar zal de

gemeente niet onderuit kunnen komen.

Vanuit de zaal wordt gevraagd in

hoeverre de doelstellingen van Kern &

Kader gehaald zijn. De fractievoorzitter

geeft aan dat de doelstellingen in cijfers

zeker gehaald zijn, iets minder gaat dit op

met de gevoelens daar omheen.

Opgemerkt wordt dat e.e.a. in Nieuw

Buinen toch wel tot wezenlijke

verbeteringen heeft geleid en dat ze daar

toch wel een prachtige MFA hebben

gekregen.

Met een rondvraag en de beantwoording

daarvan beëindigd de voorzitter de

vergadering, doet nog een paar

mededelingen en sluit de vergadering met

het gedicht “Zeg het maar” van Hans

Bouma. We wensen elkaar wel thuis.

Verslag van de                            Najaarsledenvergadering gehouden

op 9 november 2011 in               Ons Dorpshuis in Valthe.
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Oproep

In verband met het komende afscheid van haar

voorzitter, na 13 jaar trouwe inzet voor de partij, roept

het bestuur van CDA BorgerOdoorn haar leden op zich

kandidaat te stellen als nieuwe voorzitter of namen te

noemen voor een mogelijke voorzitter.

Schroomt u alstublieft niet om u kandidaat te stellen

voor deze mooie vrijwilligers functie binnen het CDA. U

kunt als congresganger, met extra gedelegeerd

stemrecht, sterke invloed uitoefenen op de koers van de

partij en de christendemocratische gedachte

daadwerkelijk gestalte geven door voorzitter te worden

van CDA BorgerOoorn.

Naast u vindt u een enthousiast bestuur en een

enthousiaste fractie die u in alle opzichten zullen

bijstaan in deze interessante functie.

Wij zoeken een jonge enthousiaste christendemocraat

die onze voorzittershamer wil gaan hanteren. Op

verzoek kan het functieprofiel worden toegezonden.

Geef u op als kandidaat voorzitter bij Jan Top, tel: 0599

234830 of bij de secretaris.

Namens het bestuur,

Bert van Maanen, secretaris.

tel. 0599653202 of 0651846656 email:

a.van.maanen@ziggo.nl
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lijn  in.

Natuurlijk waren de meeste attracties

nu opgeborgen of afgedekt voor de

winter maar het gezelschap kreeg een

aardig idee wat het park de gezinnen

met kinderen te bieden heeft.

Er bestaat, zo vertelde Bert van der

Linde, een goede samenwerking met de

gemeente BorgerOdoorn en de

nabijheid van het Hunebedcentrum

bevordert het bezoek aan het park, zo is

zijn  stellige  indruk.

Trots vertelt de enthousiaste eigenaar

dat hij in 2011 begonnen is fruit te

bieden in het allin entreepakket naast

de  altijd  aantrekkelijke  cafetaria

producten. De ouders en

school(reis)leiding  zijn  daar  over  het

algemeen zeer over te spreken.

In een gezellige vergaderruimte in het

Drouwenerzand Hotel, in 2010 ook

gekocht door Bert van der Linde, worden

we onder het genot van een goed kop

koffie met een stuk amandelkrans

helemaal bijgepraat over deze

succesvolle onderneming in onze kleine

gemeente BorgerOdoorn. Een

onderneming op trots op te zijn!

De CDA fractie en bestuur wensen deze

ondernemer nog veel succes en met

dank voor de gastvrijheid vertrok het

gezelschap huiswaarts het weekend

tegemoet.

Op vrijdag 25 november j.l. rond 16.00

uur bracht het CDA BorgerOdoorn een

werkbezoek aan Attractiepark

Drouwenerzand in Drouwen. Een tiental

aanwezige raadsleden en

bestuursleden werd gastvrij  onthaald

door Bert van der Linde en Janna

Rietveld van het alom bekende

Attractiepark in Drouwen. Het park is

in 2011 fors uitgebreid met de

Breakdance attractie en daarom zijn er

in 2012 geen nieuwe attracties

gepland. “Maar… je weet maar nooit”

zegt Bert van der Linde, “want dat heb

ik wel eens vaker gezegd en toch kwam

er dat jaar weer een attractie bij”.

Het gaat goed met het park, als eerste

van de kleine parken werd in 2011 een

veiligheids  certificaat  behaald,  en  daar

is het park wel erg blij mee. In 2010

werd het park bezocht door meer als

120.000 bezoekers, door de slechte

zomer van 2011 is het dit jaar iets

minder geweest maar er zit een goede

CDA Borger-Odoorn:            op werkbezoek

   bij Attractiepark Drouwenerzand
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CDA Wethouder Alberts heeft

met de WMO-consulentes

huisbezoeken afgelegd.

Onlangs heeft wethouder Alberts een

dag meegelopen in het kader van de Wet

Maatschappelijke Ondersteuning,

individuele  voorzieningen.

Samen met de WMOconsulentes

woonde de wethouder diverse

huisbezoeken bij. Onder andere om een

indicatie  te  stellen  voor  huishoudelijke

hulp, woningaanpassing  en

rolstoelvoorziening. Door middel van

een aanvraagformulier kan  iemand

aangeven dat er een probleem is met

bijvoorbeeld het huishouden. Daarna

vindt er een huisbezoek plaats. In een

zogenaamd keukentafelgesprek krijgen

de WMO consulentes dan een goed

beeld van de situatie. Zij kijken wat de

cliënt nog zelf kan doen, waar men zelf

hulp voor kan regelen en voor welke

taken compensatie vanuit de WMO

mogelijk  is.

Wethouder Frits Alberts: “Voor mij was

het een leerzame dag. Cliënten kunnen

in hun eigen thuissituatie hun situatie

en hulpvraag laten beoordelen. De

afhandeling  van WMOaanvragen  is

hierdoor laagdrempelig en zeer

klantgericht.”

(Een bericht van de gemeentelijke

website)
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